
Referat fra FAU møte 8.3.16 

 

Tilstede: Bjørn Ståle, Mona, Elise, Caroline og  Inger-Ann 

 

 Gjennomgang av forrige referat. 

Er taggingen fjernet (av de som har gjort det eller andre?) 

 Fau – leder tar dette opp på neste rektormøte.  

   

 

Sak 1  Vi ønsker å få til et  stormøte på Forsand skole, der både elever, foreldre og de ansatte skal få 

delta. Vi  jobber med å få gode folk med oss. Det blir til høsten fordi  Fau har så mange viktige saker å 

følge opp nå i vår.  

  

Sak 2  Fau stiller spørsmål ved ledelsens arbeid rundt skolemiljøet på Forsand skole,  dette tar Fau – 

leder opp med rektor på neste møte.  Bekymring - skole-hjem samarbeid og  lærer  - hjem samarbeid.  

 

        

Referent Inger-Ann Haukalid  

 


